
Z AKCIJE »ŠOLARJI V CESTNEM PROMETU«

Tudi cesta terja znanje
Bilo je natanko tako kot na kakem zaključnem šolske

izletu: Kolona avtobusov z gručami veselih radoživih
otrok, smeh, otroška radovednost, šegavost, strogi obra-
zi učiteljev, ki skrbno bedijo, da je v avtobusu vse tako,
kot je treba.

Toda to pol se otroški vrišč ne okrona z običajnim
ciljcm izleta, kako izletniško točko ali turistično zanimi-
vostjo, pač pa je vse skupaj strnjeno zgolj na poučno
spoznavanje prometnih vozlišč — prometne varnosti in
vzgoje, ki jim bo še kako prav prišla v njihovem življenju.
Za to je že štirinajstič po vrsti poskrbel občinski Svet za
preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki bi rad po tej
poti seznanil otroke, ki žive zunaj mesta, s prometnim
vrvežem. na katercga bodo kmalu naleteli.

V avtobusu šoferja Meda je bilo Se posebej živahno.
Otroci so se prav hitio »ujeli« z vodnikom (miličnikom)
Dušanom. ki je z mikrofonom v roki tolmačil otrokom
o prometnih predpisih in varnosti, in marsikdo je bil pri
odgovorih na njegova vprašanja najbrž precej glasnejši,
kot je v šoli. »Ja, to pa že poznamo,« se je tu pa tam
izprsil tudi mali Janezek, ki je veljal za najživahnejšega
v avtobusu.

Nič manj veselo ni bilo tudi v dvonadstropnem avtobu-
su šoferja Veselina. Tudi tu so otroci skrbno poslušali
miličnika Slavka Zupančiča, pri čemer so spredaj, tik za
šoferjem, skrbeli za red tudi učitelji.

»Prav vesel sem te vožnje,« je bil ves živahen mali
Štefan Rožnik iz Horjula, ko sem pobaral otroke za
nekaj besed za Našo komuno, »saj se še nikoli poprej
nisem peljal s takšnim avtobusom. No, tudi sam že vozim
in sicer kolo, motor, pa tudi traktor, če je treba« Učenec
Vinko Bastarda iz iste šole pa je videl v izletu bolj
vzgojno plat: »Zdaj vem, da nismo kar takoj zreli za na

moped in da vsaka cesta ni šala, saj na primer ta, po
kateri se zdajle peljemo. kot smo pravkar slišali. terja
vsaj po eno smrtno žrlev na teden.«

Podobno skrben. le da seveda povscm iz drugega
zornega kota, je bil tudi vodeči miličnik: »Ogromno je
prečkanj po cesti, kjer ni prehodov, in neredko se zgodi.
da voznik, ki ne more pravočasno zaustaviti. povozi kar
več pešcev hkrati. . . Prav zato podpiram to akcijo. Če
preprečimo s tem eno samo nesrečo, bomo lahko vescli.«

Razredničarka Vladka Burja iz OS Horjul pa je doda-
la: »Opažam. da se učenci želijo seznaniti s prometorn
v Ljubljani, saj se dobro zavedajo, da se bodo že drugo
leto sami vključili v promel kot pešci.«

Letošnje akcije »Solarji v cestnem prometu« se je po
bežni oceni udeležilo 1506 udeležencev iz štirih podežel-
skih šol s podružnicami: iz Velikih Lašč, Horjula, Škoflji-
ce in Polhovega Gradca. »Vsekakor gre velika zasluga za
njen uspeh Združenju šoferjev in avtomehanikov in
Kompasu Hertz R^nt a Caru,« je ocenila ob koncu
celotno preizkušnjo Helga Kuclar, predsednica občinskc-
ga Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. »K
njeni uspešni izvedbi pa so vsekakor veliko prispevali
tudj uslužbenci UNZ, ki so strokovno vodili šolarje, kot
tudi Tisk-Simotisk (ki je v pičlih treh dneh naredil
plakate) in učilclji na naših šolah, ki so otroke predhod-
no ustrezno pripravili za to akcijo in ki bodo te njihove
izkušnje s pridom uporabili tudi pri naslednjih urah
(otroci bodo pisali še spise in risali na to temo). Pri izbiri
udeleženih šol pa smo imeli en sam kriterij: da so čimbolj
oddaljene od mesta odnosno mestnega prometnega vrve-
ža. Skoda je le, ker nismo mogli zajeti vseh.«
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